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Městys Náměšť na Hané

nám. T.G.Masaryka 100, 783 44 Náměšť na Hané
tel.č.: 585 757 811 | e-mail: podatelna@namestnahane.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 8 Zastupitelstva městyse Náměšť na Hané

konané dne 8. 2. 2024 v zasedací místnosti od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na úřadu městyse.

Přítomno: 13
Omluveni: Bc. Tomáš Otruba, Ing. Hana Zacpálková
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Diana Huňková
Zapisovatel*: Helena Mariánková, Vlasta Zapletalová
Ověřovatelé zápisu: Miroslav Hrabal, Pavel Kurfürst,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem městyse určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Program 8. zasedání zastupitelstva městyse Náměšť na Hané

Předkladatel: Ing. Diana Huňková

 

Diskuze:
Marta Husičková sdělila všem přítomným, že se program dle původního zveřejněného programu

změnil, a proto je třeba změněný program schválit. Původně byl bod 8 Různé a
ten byl změněn na Rekonstrukce místní komunikace ul. Procházkova, Náměšť
na Hané, II. etapa - žádost o dotaci, bod č. 9 Všeobecná rozprava.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje změnu programu 8. zasedání zastupitelstva městyse
Náměšť na Hané.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/1/2024 bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení ze 7. zasedání zastupitelstva městyse Náměšť na Hané

Předkladatel: Mgr. et Mgr. Zdeňka Báťková

Z pozorování se vypouští:
UZ/7/1,2,3,4,6a,6b,7a,7b,7c,8b,8c,9,10,11,12a,12b,13/2023

V pozorování zůstává:
UZ/7/5/2023 - Program podpory neziskových organizací na rok 2024 - probíhá sběr žádostí (do 16.2.2024).
Březen 2024 obhajoba a schválení v ZM.
UZ/7/8a/2023 - Darování podílu na pozemku parc. č. 952 v k. ú. Náměšť na Hané - v řešení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  bere  na  vědomí  kontrolu  plnění  usnesení  z  7.  zasedání
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zastupitelstva městyse Náměšť na Hané. 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/2/2024 bylo schváleno.

3. Kontrola plnění usnesení z jednání rady od 4.12.2023 do 22.1.2024

Předkladatel: Ing. Diana Huňková

Viz příloha

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  bere  na  vědomí  kontrolu  plnění  usnesení  z  jednání  rady
od 4.12.2023 do 22.1.2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/3/2024 bylo schváleno.

4. Sběrný dvůr

Předkladatel: Ing. Pavel Kurfürst

Výběrové řízení na sběrný dvůr bylo rozděleno do dvou částí:

Část 1 - dodávka stavební části - Byla vybrána firma MODOS spol. s r.o., nabídková cena 4.188.850 Kč včetně
DPH. Rada městyse doporučuje zastupitelstvu městyse schválit výsledky výběrového řízení a pověřit starostku
podpisem smlouvy o dílo.  

Část 2 - dodávka kontejnerů - byla vybrána firma ELKOPLAST (schváleno UZ/7/10/2023)

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje výsledek výběrového řízení a smlouvu o dílo s firmou
MODOS spol. s r.o.  na akci "Sběrný dvůr - stavební část" za částku 4.188.850 Kč včetně DPH a pověřuje
starostku podpisem smlouvy.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/4/2024 bylo schváleno.

5. Změna č. 3 územního plánu Náměšť na Hané

Předkladatel: Marek Švarc

viz příloha

Přesné znění usnesení dodá MMOL, ODUR.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje návrh rozhodnutí o námitce dle přílohy.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. UZ/8/5a/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané ověřuje dle § 334a odst. 2 zákona č. 283/2021 Sb., stavební
zákon, ve znění pozdějších předpisů, ve spojení s ust. § 54 odst. (2) zákona č. 183/2006 Sb., o územním
plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů, že Změna č.3 Územního plánu
Náměšť na Hané není v rozporu:

a) s Politikou územního rozvoje České republiky, ve znění pozdějších aktualizací

b) se Zásadami územního rozvoje Olomouckého kraje, ve znění pozdějších aktualizací

c)  se stanovisky dotčených orgánů

d)  se stanoviskem Krajského úřadu Olomouckého kraje

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. UZ/8/5b/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané vydává dle § 334a odst. 2 zákona č. 283/2021 Sb., stavební zákon,
ve znění pozdějších předpisů, ve spojení s § 6 odst. (5) písm. c) stavebního zákona, § 171 až 174 zákona
č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění pozdějších předpisů, a ust. § 13 a přílohy č. 7 vyhlášky č. 500/2006
Sb.,  o  územně analytických podkladech,  územně plánovací  dokumentaci  a  způsobu evidence územně
plánovací činnosti, Změnu č.3 Územního plánu Náměšť na Hané formou opatření obecné povahy, které
je přílohou tohoto usnesení.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. UZ/8/5c/2024 bylo schváleno.

6. Pozemky

Předkladatel: Ing. Diana Huňková

Je potřeba vyřešit majetkoprávní vztahy k pozemkům pod cyklostezkou do Drahanovic. 

Jedná se o pozemky:

parc. č. 383/22 vlastník *** - předmětem dnešního zasedání

parc. č. 383/28 vlastníci (*Jindřich Lustig a ZD Senice na Hané) - zatím v jednání

parc. č. 383/29 a 383/27 vlastník *** - zatím v jednání

vše v k. ú. Náměšť na Hané

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje  kupní smlouvu mezi městysem Náměšť na Hané -
(kupující) a *** - (prodávající) na koupi pozemku parc. č. 383/22 orná půda v k. ú. Náměšť na Hané
o výměře 63m2 za částku 3.150 Kč a pověřuje starostku podpisem kupní smlouvy. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/6/2024 bylo schváleno.
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7. Rozpočtové změny

Předkladatel: Ing. Miroslav Hrabal

viz příloha 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané schvaluje  rozpočtové  opatření  č.  15  k  18.12.2023,  kterým
se rozpočet  navyšuje o 6.600.628 Kč. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/7/2024 bylo schváleno.

8. Rekonstrukce místní komunikace ul. Procházkova, Náměšť na Hané, II. etapa - žádost o dotaci

Máme informaci, že na jaře letošního roku bude vypsán dotační titul IROP přes MAS Region HANÁ, do kterého
bychom si chtěli požádat o dotaci na dokončení stavby  "Rekonstrukce místní komunikace ul. Procházkova,
Náměšť na Hané, II. etapa". 

Diskuze:
Marta Husičková je možno získat pouhých 1.570 tis. Kč, pravděpodobně v březnu bude vypsána

výzva na veřejná prostranství, sdělila kritéria dotace, aby byl projekt podpořen,
zjistila, že celková plocha je 1160 m2, a to je pro nás dobře, protože to musí
být  min.  plocha  o  výměře  1000m2,  součástí  projektu  je  řešení  modré
infrastruktury  -  vodní  prvky,  bude  se  řešit  chodníček  podél  Šumice,  tam
se  budou  muset  dělat  palisády  a  dalším  prvkem  bude  osazení  parkoviště
tzv.  difuzní  dlaždice,  které  umožňují  prosak  vody  a  tím  splníme  modrou
infrastrukturu a tím máme 70 bodů, termín ukončení realizace projektu a podání
žádosti  o  platbu  do  31.3.2025,  podala  informace  o  splnění  bodů  projektu.
Konstatovala,  že  teoreticky  bychom  měli  vše  stihnout,   splňujeme  100
bodů, min. počet bodů je 20 a my splňujeme 100 bodů. Co je nesmírně důležité,
rozhoduje nižší částka a rozhoduje čas podání. Teď je nesmírně důležité rychle
reagovat a podat žádost co nejdříve. V únoru bude rada MAS rozhodovat, kdy
bude výzva. 

Pavel Kurfürst se dotazoval na termíny podání žádosti a termíny schválení
Marta Husičková v případě posunutí termínu podání žádosti se posune i termín ukončení. Rada

MAS bude pravděpodobně požadovat,  aby  žadatel  konzultoval  na  MAS celý
záměr projektu. Dále uvedla, že doposud všichni žadatelé, kteří žádali dotaci
dostali,  proto  je  nejvyšší  šance  teď  požádat  a  získat,  protože  když  teď
nepožádáme,  už  tam  peníze  nebudou.  Je  proto  třeba  rychle  a  co  nejdřív
reagovat. 

Diana Huňková je domluvena schůzka na CRR , kde budeme s naší dotační manažerkou a s paní
projektantkou řešit veškeré niance tohoto projektu. V současné době čekáme
na vyhlášení a výzvy a jsme připraveni podat žádost. 

Marek Švarc Je třeba se spojit s paní projektantkou a řešit rozpočet.
Diana Huňková Paní projektantka s tím počítá, že bude rozpočet předělávat, teď má spoustu

práce, ale příští týden je smluvená schůzka, které se paní projektantka zúčastní
a dle pokynů rozpočet předělá. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje podání žádosti o dotaci přes MAS Region HANÁ na
dokončení stavby "Rekonstrukce místní komunikace ul. Procházkova, Náměšť na Hané, II. etapa".

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/8/2024 bylo schváleno.
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9. Všeobecná rozprava

Diskuze:
Diana Huňková zjistila rozpočet na výtah 5.300.000 Kč. Z toho 900 tis. Kč je kabina výtahu. 
Marta Husičková je to hodně, ale i tak bych do toho šla, protože je to nedůstojné.
Marek Švarc ano, ale je na zvážení jestli má smysl jít do dotačního titulu?
Diana Huňková konstatovala, že již jsme se shodli na tom, že dotaci nevyužijeme a přesto výtah

zbudujeme. 
Diana Huňková starostka  vešla  v  jednání  s   projektantem  a  řešila  splav.  Při  návštěvě

Magistrátu  města  Olomouce  navštívila  příslušného  pracovníka  a  s  ním  je
domluvená  schůzka  u  splavu,  kde  se  budeme  bavit  o  tom,  že  bychom
udělali pasport stavby, on to zkreslí, udělá výpočty, zpracuje manipulační řád.
Příští týden přijede, naměří. Jde hlavně o to, abychom byli připraveni na nějakou
výzvu,  která  by  řešila  zadržování  vody  v  krajině,  protipožární  ochranu
obyvatelstva. Každopádně chceme, aby se to vrátilo do stavu, kdy to bude vodní
nádrž. 

Pavel Kurfürst dodal, že by bylo fajn, kdyby se dokončila celá lokalita u COOPu.
Marta Husičková upozornila na další výzvu, kterou bude MAS otevírat a to na kultura památky

přes  MAS  Region  Haná.   Viděla  bych  to  opět  na  dotaci  na  zámek  a  to
na výměnu oken zámku. Bylo by dobrý se na tuto akci připravit.

Diana Huňková Jsme připraveni,  máme rozpočet  na  okna od  p.  Tomečka,  máme i  stavební
povolení i rozpočet a jsme připraveni. 

Marta Husičková tam je dotace 1.050 tis. Kč. 
Pavel Kurfürst My jsme se o tom bavili na radě, kde se řešili i krajské dotace a starostka byla

pověřena  zjistit  rozpočet  a  to  už  máme.  Ohledně  jezu  je  třeba,  aby
se projektant spojil s dotačním manažerem. Jez je technické dílo a bude třeba
udělat revitalizační opatření - odbahnění aj. 

Diana Huňková mám zajištěno, jsou z jedné dědiny a vše je domluveno. Dále sdělila, že příští
zasedání zastupitelstva bude v březnu, a celá záležitost se bude řešit. 

 

 

Marta Husičková Volali mi senioři, že chodí po domech elektrošmejdi
Diana Huňková nic hlášeného dovoleného nemáme, ale vím o tom. Můžeme to dát do hlášení. 
Kubíčková, ul. Fučíkova má požadavek na osvětlení v ulici Fučíkova u Kubíčků,  cesta K Baběnci nejdou

světla 3 lampy -  prověřit, údajně už  svítí 
Diana Huňková nějaká lampička by tam šla, problém s autama je řešen s Policií ČR a prověřím,

zda-li je možnost umístit osvětlení
Petr Paták poukázal na rozebraný strop v zasedací místnosti a rád by věděl, co se stalo
Diana Huňková sdělila, že když napadne hodně sněhu, a rychle odtaje, tak zateče až do stropu.

Celá záležitost byla konzultována s klempířem a bohužel se to stává jen když
napadne hodně sněhu s větrem, udělá se závěj a to je tak 2x do roka. Jediné co
to vyřeší jsou odporové dráty a čidlo. 

Marek Švarc když nám teče, tak to asi dobře oplechované není.
Petr Paták to je na reklamaci...
Diana Huňková firma HB Delta, ale to už je delší dobu, co se to dělalo. Už 2x tam byl s plošinou

a letos tam zateklo 2x. 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.
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Ověřovatel: Miroslav Hrabal, Pavel Kurfürst   ............................................................
 
Starostka: Ing. Diana Huňková   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 9. 2. 2024


